

了解并保护您的权利

他们的宪法权利:

- 如果有移民官敲门, 切勿开门。
- 如果移民官试图与您交谈, 请不要回答他或她的任何问题。您有权保持沉默。
- 在未与律师沟通之前, 请勿签署任何文件。您有权与律师交谈。
- 如果您在家门口, 请问警官您是否可以离开, 如果他或她说可以, 请悄悄离开。
- 将此卡交给中介。如果您在家中, 请将卡片从窗户或门缝里拿出来。



CALL US! (225) 400-9976 | (337) 214-1731
WWW.PWSCOTTLAW.COM

了解并保护您的权利

- **I DO NOT** wish to speak with you, answer your questions, or sign or hand you any documents based on my 5th Amendment rights under the United States Constitution.
- **I DO NOT** give you permission to enter my home based on my *4th Amendment* rights under the United States Constitution unless you have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate with my name on it that you slide under the door.
- **I DO NOT** give you permission to search any of my belongings based on my 4th Amendment rights.
- **I CHOOSE** to exercise my constitutional rights.

These cards are available to citizens and noncitizens alike.



CALL US! (225) 400-9976 | (337) 214-1731
WWW.PWSCOTTLAW.COM

了解并保护您的权利

他们的宪法权利:

- 如果有移民官敲门, 切勿开门。
- 如果移民官试图与您交谈, 请不要回答他或她的任何问题。您有权保持沉默。
- 在未与律师沟通之前, 请勿签署任何文件。您有权与律师交谈。
- 如果您在家门口, 请问警官您是否可以离开, 如果他或她说可以, 请悄悄离开。
- 将此卡交给中介。如果您在家中, 请将卡片从窗户或门缝里拿出来。



CALL US! (225) 400-9976 | (337) 214-1731
WWW.PWSCOTTLAW.COM

了解并保护您的权利

- **I DO NOT** wish to speak with you, answer your questions, or sign or hand you any documents based on my 5th Amendment rights under the United States Constitution.
- **I DO NOT** give you permission to enter my home based on my *4th Amendment* rights under the United States Constitution unless you have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate with my name on it that you slide under the door.
- **I DO NOT** give you permission to search any of my belongings based on my 4th Amendment rights.
- **I CHOOSE** to exercise my constitutional rights.

These cards are available to citizens and noncitizens alike.



CALL US! (225) 400-9976 | (337) 214-1731
WWW.PWSCOTTLAW.COM

了解并保护您的权利

他们的宪法权利:

- 如果有移民官敲门, 切勿开门。
- 如果移民官试图与您交谈, 请不要回答他或她的任何问题。您有权保持沉默。
- 在未与律师沟通之前, 请勿签署任何文件。您有权与律师交谈。
- 如果您在家门口, 请问警官您是否可以离开, 如果他或她说可以, 请悄悄离开。
- 将此卡交给中介。如果您在家中, 请将卡片从窗户或门缝里拿出来。



CALL US! (225) 400-9976 | (337) 214-1731
WWW.PWSCOTTLAW.COM

了解并保护您的权利

- **I DO NOT** wish to speak with you, answer your questions, or sign or hand you any documents based on my 5th Amendment rights under the United States Constitution.
- **I DO NOT** give you permission to enter my home based on my *4th Amendment* rights under the United States Constitution unless you have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate with my name on it that you slide under the door.
- **I DO NOT** give you permission to search any of my belongings based on my 4th Amendment rights.
- **I CHOOSE** to exercise my constitutional rights.

These cards are available to citizens and noncitizens alike.



CALL US! (225) 400-9976 | (337) 214-1731
WWW.PWSCOTTLAW.COM